
Referat årsmøte 11/1-2018

Dirigent og tellekorps: Magne
Referent: David

• Innkallingen ble godkjent

• Styrets beretning.  Ingen bemerkninger med unntak av et par skrivefeil.  Godkjent.

• Regnskap:  Noen få spørsmål som kasserer svarte mer utfyllende.  Godkjent.

• Ett forslag fra styret:  Ønsker å øke kontingenten med 250,- til 850,- fra og med 2018, og 
samtidig avvikle loddsalget.  Dette forslaget ble enstemmig godkjent.

• Valg.
◦ De som ble valgt var:  Sekretær, David Westby, gjenvalg

Kasserer, Roger Tyreng, gjenvalg
Styremedlem, Magne Steen, gjenvalg
Klubbturansvarlig, David Westby, gjenvalg
Kaffekomite, Erling Brandsrød, ny
Ut på tur komite, der fikk vi ingen som meldte seg, derfor 
tar vi opp tråden senere.
Valgkomite:Leif Karlsen, Arne Bergstrøm, og en ifra styret

 Møtet hevet.           


